
����

� �
�

 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Boxtel, 8 september 2009 
 
Betreft: brandbrief parkeerproblemen en verkeerssituatie Van     

Leeuwenstraat/Stationsbuurt, vragen ex artikel 37 RvO 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw dringende aandacht voor het volgende. 
 
Brief d.d. 28 juli 2009 

Op 28 juli jl. heeft onze fractie uw College een zeventiental vragen gesteld inzake de 
parkeer- en verkeersproblemen in de stationsbuurt en dan met name die in de Van 
Leeuwenstraat en de Kasteellaan. In die brief hebben wij u tot spoed gemaand met 
betrekking tot het oppakken van de problemen. 

De bewoners hebben de problematiek immers al vele malen aangekaart, zonder dat dit tot 
oplossingen heeft geleid. Het vertrouwen van de desbetreffende bewoners in het Boxtelse 
gemeentebestuur is daardoor tot het nulpunt gedaald. Daar komt nog eens bij dat 
Woonstichting St. Joseph na de bouwvak met een grootschalig renovatieproject start in de 
Van Leeuwenstraat. Het valt te verwachten dat de parkeer- en verkeersproblemen dan 
alleen nog maar groter worden. 

Geen beantwoording 

Ons schrijven is tot op heden niet door u beantwoord. Wel heeft u bij monde van wethouder 
Van Erp in de media gereageerd, waarbij in Brabants Centrum van 30 juli jl. de indruk is 
gewekt dat er in augustus een overleg met bewoners zou worden georganiseerd. In 
datzelfde artikel meldt u tevens dat de optie om het parkeerterrein bij het station permanent 
open te stellen voor gratis parkeren, in feite een gepasseerd station is. De kosten die de 
beheerder van het terrein (Q-park) in rekening wil brengen om de parkeerplaats vrij te geven 
voor gratis parkeren, zijn immers niet acceptabel. Dat betekent dat de weg nu openligt voor 
andere oplossingen. En wij vinden dat daar nu snel overleg over moet komen met bewoners. 

Oplossingen 

In ons eerdere schrijven hebben wij u al enige suggesties aan de hand gedaan, die ook door 
bewoners worden genoemd. Zo hebben wij met betrekking tot de parkeerproblemen het idee 
geopperd om te werken met blauwe zones, met vrijstelling voor bewoners. Overigens stellen 
een aantal bewoners dat er in eerder overleg door wethouder Van Erp is gesuggereerd dat 
blauwe zones een goede optie zouden zijn, als het overleg met Q-park stuk zou lopen. 

 

 



 

 

 

 

 

Om de verkeersproblemen (met name het doorgaande verkeer van en naar het centrum en 
de vestiging van Albert Hein) terug te dringen, hebben bewoners geopperd om 
éénrichtingsverkeer te realiseren in de Kasteellaan en de Van Leeuwenstraat. 

Ons lijkt het nú tijd te worden om het overleg met bewoners te organiseren. Om bewoners te 
informeren, maar ook om met bewoners te zoeken naar (snelle) oplossingen. 

Naast dat wij u met klem verzoeken om op een zo kort mogelijke termijn met bewoners te 
overleggen, willen wij u de volgende aanvullende vragen voorleggen: 

1. Bent u bereid om op korte termijn met bewoners in overleg te gaan? 

2. Heeft u inmiddels contact gehad met Woonstichting St. Joseph over het 
renovatieproject in de Van Leeuwenstraat in relatie tot de parkeer- en 
verkeersproblemen en zo ja, kunt u de zorgen bij bewoners voor wat betreft 
mogelijke extra overlast wegnemen? 

3. Klopt het dat wethouder Van Erp heeft gezegd dat blauwe zones in beeld komen 
op het moment dat het overleg met Q-park stuk zou lopen? 

4. Kunt u bevestigen dat u met Q-park in een patstelling zit en gratis parkeren op het 
terrein bij het station geen haalbare kaart meer is? 

Wij hopen dat u snel op deze brandbrief zult reageren en zien uw reactie met veel 
belangstelling tegemoet. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


